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ПИТАНЕ 

от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от Демократична България - обединение 

 

ОТНОСНО: Водопроводът от София до Перник 

Уважаема г-жо Кмет, 

Моля за Вашия отговор, 

Водопроводът от София до Перник приет ли е в активите на Софийска вода? 

Какво е състоянието на водопровода към днешна дата? 

Водопроводът има ли акт 16? 

Съществуват ли одобрени проекти за изграждането на водопровода София - 

Перник? Водопроводът предаден ли е за експлоатация? 



 
 

 

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет. 

      

              С уважение:     

      инж. Грети Стефанова        

      Общински съветник   

      от Демократична България - обединение 


